
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 11. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 580
I artiklen ”Kommuner kan ikke magte psykisk syge uden bedre botilbud” fra
Ritzau bragt i Information tirsdag den 3. maj 2016 udtaler Københavns Kom-
munes socialborgmester, Jesper Christensen: ”Vi har ti mennesker på Linde-
gården, som på et år har haft 90 indlæggelser i alt. Det er alt for meget, og det
viser, at vi har brug for at gøre noget nyt nu og her.” Vil ministeren oplyse, om
dette en tendens enestående for Lindegården eller ses lignende tendenser på
andre bosteder i landet, dvs. at få borgere flere gange bliver indlagt på psykia-
triske afdelinger?
Spørgsmålet bedes besvaret forud for afholdelse af samrådet om spørgsmål
AE og AF.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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